
MISIRDA HESAP
KİTAP ORTADA!

► Yusuf Cinal’ın yazısı 6’da ►Hüsameddin Acar’ın yazısı 5’te

Vali ve kaymakam-
lardan beklenti?

Gaffar Okkan 
Unutulmuyor!

n Ahmet Bayrak şöyle
konuştu: 
Sakarya’da birim
alanda yaklaşık 1300
kg mısır alınıyor.
Kendi arazisinde her-
hangi bir kira ödemeden
yapanlarda yerin hazırlanması için
1200 TL civarında maliyet çıkıyor.
Gübre ve tohum bedeli de birim alan
için 1700 TL civarında tutuyor. Sadece
birim alan gideri 3000 TL’ye yakın olu-
yor. 

SOSYAL DEVLET ANLAYIŞI
n Sakarya’da mısırın ortalama rutu-
beti 28 civarında gelir. Bu mısırın çift-
çiye getirisi 3800 TL olacak. TMO’nun
önceden açıkladığı 7.5 TL’lik arpa alım
fiyatı piyasada 4 TL’ye kadar düşm-
üştü. Mısır da arpa gibi aynı seyredebi-
lir. Çiftçi gerçekten küserse başımız
belaya girer. Bir insandan ürettiğinden
daha düşük bedelden ürününü satması
sosyal devlet anlayışına bir ihanettir.”

SATSO Meclis Üyesi Ahmet Bayrak, önceki gün yapılan Meclis toplantı-
sında mısırın maliyetini ve çiftçinin eline geçecek parayı tane tane anlattı
ve “Açıklanan fiyat insari değil. İnsanlar yoksulluğa bırakılmamalıdır” dedi

AK Parti yerel seçim çalışmalarını belediyeler aracılığıyla başlattı ve
sahaya ind. Belediye başkanlarınınmahalle ziyaretlerini ilçe baş-
kanlarının yanı sıra kadın ve gençlik kolları başkanları da katılıyor

n Milyonlarca memur ve memur emeklisini ilgi-
lendiren kamu toplu sözleşmesi görüşmelerinde
uzlaşılamayan maddeleri karara bağlayacak ve
maaş zammını belirleyecek olan Kamu Görevlileri
Hakem Kurulu belli oldu. Sakarya Üniversitesi Si-
yasal Bilgiler Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Fatih Yardımcıoğlu heyette görev aldı. Yardımcı-
oğlu 2019 yılında da heyette yer almıştı.

Işıksu: Korucuk’un
çehresini değiştirdik
n Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu,
Korucuk ziyaretinde “, Mahallemi Güzelleşti-
riyorum kapsamında Kerem Coşkun Caddesi
başta olmak üzere 25 sokak ve 8 caddenin
çehresini değiştirdik,Sıfır Atık projemizi ilk kez
mahallemizde uyguladık” ifadelerini kullandı

Serbel işçilerinde
sözleşme sevinci

n CHP’de il kongresinin so-
nucunda belirleyici etkisi
olan Adapazarı İlçe Kon-
gresi yarın yapılacak. Şük-
ran Gökpınar, Sabri Anıl
Özkan ve Eren Albayrak’ın
aday olduğu kongrede 385
il delegesi seçilecek.

n CHP Taraklı İlçe Örgütü’nün 2 Eylül Cumartesi
günü yapılacak kongresi öncesinde, Cemile Kara-
bıyıkoğlu ilçe başkanlığına adaylığını açıkladı. Ka-
rabıyıkoğlu, Taraklı’mıza CHP mize ve ülkemize
yakışır bir kongre gerçekleştireceğiz” dedi.► 6’da

n Türkiye sinemalarında bu
hafta gösterime giren 9 yeni film-
den 5’i Sakaryalı sinemasever-
lerle buluştu.

n “Gezegenler Savaşı” adlı film
Agora ve Cadde 54’te, “Drakula:
Son Yolculuk” Agora AVM’de,
“Uzay Köpekleri” Agora ve
Cadde 54’te, “Efsunlu 3:
Muska” Agora ve Serdivan
AVM’de, “Gran Turismo” adlı
film de Agora, Cadde 54 ve Ser-
divan AVM sinemalarında göste-
rime girdi.

n Kocaali’ye her yıl fındık topla-
mak için gelen mevsimlik tarım
işçilerinin çocukları, Kocaali Bele-
diyesi Sevimli Dostlar Bakım ve
Rehabilitasyon Merkezindeki se-
vimli dostları ziyaret etti. 
► Haberi sayfa 9’da

n İşletmesinin önü çitle çevrilen
kafeye Karasu Belediyesi tarafın-
dan pandemi zamanına dönük
yaklaşık 286 bin lira ecrimisil be-
deli kesildi. İşletmenin sahibi İb-
rahim Bayraktar, “Böyle şeyi
görülmedi” diye tepki gösterdi.
► Haberi sayfa 5’te

Prof. Dr. Yardımcıoğlu
yine hakem heyetinde

AK PARTİ SAHADA

nSerdivan Belediyesi bünyesindeki SERBEL kad-
rosunda yer alan işçileri kapsayan toplu sözleşme
ile çalışanların ücret, sosyal hak ve ikramiyele-
rinde iyileştirmeler yapıldı.
nSerdivan Belediye Başkanı Yusuf Alemdar, Hiz-
met -İş Sendikası Sakarya Şube Başkanı Mehmet
Mesut Gökdemir’in imzaladığı sözleşmeyle en
düşük ücret 17 bin 500 TL olarak belirlendi.  

Sakarya’da 
5 yeni film 
gösterimde Sigorta uyarısı

n 16. Meslek Komitesi (Sigortacılık
ve Finans) Meclis Üyesi Tuncay Ce-
beci, kaza yapan araç sahiplerini ,
değer kaybı için kendi sigortacıları
dışında kimseye vekalet vermeme-
leri konusunda uyarıda bulundu.

nCebeci, “Aracıyla kaza yapan tüke-
ticilerimizi son zamanlarda sıklıkla
hasar değer kaybı ile ilgili arayan ki-
şiler olduğu bilgisi bizlere geldi. Ko-
mite olarak bu insanlara itibar
etmemenizi, vekalet vermemenizi
öneriyoruz. Aracınız ile kaza yaptıy-
sanız sigortacınız sizin için çok kısa
bir zamanda mahkemeye vermeden
değer kaybı işlemlerini yapabiliyor.
Yabancılara güvenmeyin” dedi.

Tuncay Cebeci, piyasanın açıl-
ması için bankaların kredileri aç-
ması gerektiğini de belirterek,
firmaların artık birbirini finanse
etmeye çalıştığını söyledi.

İşçi çocukları
can dostları
ziyaret etti!

Karasulu esnafa
rekor ecrimisil!

CHP Taraklı’da kadın aday

Sapanca turizmini konuştular

nHarb-İş Sakarya Şubesi Başkanı
İsa Kaya, savunma güvenlik sek-
töründe çalışan işçilerin yüksek
enflasyon karşısında ezildiğini be-
lirterek şartların iyileştirilmesini is-
tedi. Kaya, bu sektörlerde çalışan
işçilere yurt dışından teklifler gel-
diğini hatırlatarak ‘beyin göçü’
uyarısında bulundu. ► 4’te

n Gazetemizin kurucusu
Adnan Yüksel, Sapanca
Kent Şurası Başkanı Celalet-
tin Tanta, iş insanları Halit
Fil'i ve iAli Hikmet Öztürk,
Anadolu Sofrası’nda Salah
Süleyman’ın konuğu oldu-
lar. Buluşmada Sapanca’nın
turizm potansiyeli masaya
yatırıldı. ► Haberi 7’de

CHP’de gözler
Adapazarı ilçe
kongresinde!

n Sakarya Büyükşehir Be-
lediyesi kuzey sahilleri için
yine uyarıda bulundu.
Açıklamada, “Meteoroloji
uzmanlarımız kuvvetli fır-
tınayla birlikte denizde RİP
akıntısı ve 2 metreyi aşan
dalgalar oluşabileceğini
bildiriyor” denildi. ► 3’TE

n Adapazarı Belediye Baş-
kanı Mutlu Işıksu’nun bir
süredir gerçekleştirdiği zi-
yaretlere katılan İlçe Baş-
kanı Samet Çağlayan, İlçe
Kadın Kolları Başkanı Ha-
tice Genç, İlçe Gençlik Kol-
ları Başkanı Efe Kuşdili,
önceki günki Korucuk ziya-
retinde de hazır bulundu.

İLGİ VE TEVECCÜH...
n Samet Çağlayan, ziyaret
sonrasında yaptığı açıkla-
mada, “Hemşehrilerimizin
yakın ilgisi ve teveccühü ha-
kikaten sorumluluğumuzu
daha da artırıyor. Mutlu Baş-
kanımızın ekibi ile birlikte
hayat verdiği projeler ve yap-
tığı çalışmalar bizleri de çok
memnun ediyor. Kendilerine
çok teşekkür ediyoruz” dedi.

Korucuk’ta 
çocuk sevinci

n Adapazarı Belediyesi tarafından Ko-
rucuk mahallesinde düzenlenen çocuk
sineması etkinliğine aileleri ile birlikte
çocuklar büyük ilgi gösterdi. ►9’DA


